
应用：

可吸入和输送用硅胶软管，用于输送高纯度液体和化妆品；重
型应用设计。 广泛应用于食品、药品和化妆品工业；适用于在真
空条件下需要大幅减少弯曲半径的应用。
技术参数：

内层：硅胶 (Silicone)，半透明，白色，无臭味，无味道，平滑，镜
面光滑

加强层：高强度多层合成纤维，植入 AISI 304 螺旋型不锈钢线
外层：硅胶 (Silicone)，半透明，白色，无臭味，无味道，平滑，光

滑表面
工作温度：-60℃至 +200℃

适用标准：

USP Class VI
EU Pharmacopeia (3.1.9) 认证
UNI EN ISO 10993
意大利 D.M.21/03/73 食品级认证
符合 FDA 标准

Applications:
Silicone suction and delivery hose designed for handling high purity fluids 

and cosmetic products. Designed for heavy-duty application. Normally used 
in food, pharmaceutical and cosmetic processes; particu- larly suitable 
under vacuum conditions where good mechanical resistance is required.

Advantages:
“Double benefit” hygienic hose: the advanced non-pigmented silicone 

carcass combines maximised purity with a superior mechanical strength. 
The accurate selection of high-purity ingredients, specific production as well 
as stock procedures ensure the fulfillment of Pharma grade standards acc. 
to USP Class VI.

Technical description:
Inner tube: Translucent silicone rubber (Silicone), clear color, odour 

and taste-free,smooth, mirror-like finish.
Reinforcement: High strength synthetic textile plies, Embedded steel wire helix 

in SS AISI 304.
Cover: Translucent silicone rubber (Silicone), clear color, odour and 

taste-free, smooth, glossy finish.
Temperature range: -60°C up to +200°C. Sterilisation with steam at 

+135°C, at 3.5 bar for max 90 min.

Standard/Approval:
USP Class VI
EU Pharmacopeia (3.1.9)
UNI EN ISO 10993
FDA Standards
Italian D.M. 21/03/73
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